
Eligibility to Use UHS Services  
 

Dear Users, 

 

The UHS only provides services for eligible staff and their dependents, as well as students. If a 

user becomes ineligible for UHS services (e.g. completion of employment contract or studies), 

the user and his/her dependents will not be able to receive UHS services even if an appointment 

was booked previously. Any booked appointments or uncollected medications will be cancelled 

without prior notice.  

 

All users are advised to ensure that they are eligible before coming to the UHS: 

 

For Students 

Students could check with their Faculty or Department concerning their eligibility. 

 

For Staff 

Staff members are advised to check with the Human Resource Section for their eligibility. 

 

Thank you for your understanding. 

 

University Health Service 

July 2018 

 
 
 
使用香港大學醫療保健處服務的資格 
 
香港大學醫療保健處只為合資格的職員及其家屬以及學生提供服務。如未能符合
資格者，例如:已終止僱員合約者及畢業生，均不能使用香港大學醫療保健處之服
務。如未能符合資格者即使事前已預約，用戶或其家屬也將無法使用香港大學醫
療保健處之服務，任何預約及未領取的藥物將被取消，恕不另行通知。 
 
所有用戶在使用服務前，請確保合符資格： 
 
學生 
學生可以向所屬的學系或部門查詢其資格。 
 
職員 
職員可以向大學的人力資源部查詢其資格。 
 
 
謝謝。 
 
香港大學醫療保健處 
二零一八年七月 


